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Møde: Bestyrelsesmøde, Ensted Lokalråd 
 

Tid / Sted: 
 
Deltagere: 
 

19/12-2019 kl. 19.00, Stubbæk Vestergade 9 
 
Gert Staugaard (GS), Hans Vigen (HV), Heidi Aakjær Nissen 
(HN), Inga Blass Tastesen (IT), Lars Hauerberg Damkjær (LH), 
Lars Dall (LD) 

  
Fraværende :  Kim Gude-Hansen (KH)  
   

 

Emne # Beskrivelse Hvem Deadline 

 
 
1 

 
Gennemgang af åbne punkter fra seneste referat 

 
Referatet gennemgået 
 

Beslutning 
 

Konstitueringen skal meldes ud snarest 
muligt (se pkt. 4). 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
LD 

 
 
 
 
 
 
 
ASAP. 

 
 
2 

 
Beretning om formel oprettelse af lokalrådet 

 
Foreningen er oprettet, dog mangler vi 
fortsat en Nem-konto (se pkt. 3), for at kunne 
opstarte aktiviteter, og søge midler. 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
3 

 
Valg af bank 

 
Priser og vilkår fra forskellige banker blev 
gennemgået. 
 

Beslutning 
 

Nordea Bank er valgt, og konto oprettes 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
LD 

 
 
 
 
 
 
 
 
14/01-2020 

 
 
4 

 
Kommunikation med sognet 

 
Forskellige kommunikationskanaler blev 
diskuteret: 

• Facebook-gruppe 

• Facebook-bruger/profil 

• Hjemmeside 

• Fysiske opslag i alle landsbyerne 
 
Vi mangler fortsat et logo til lokalrådet. 
 
Der er stillet forslag om oprettelse af en 
”Tilflytter-folder” 
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Beslutning 
 

De primære kommunikationskanaler bliver 
en Facebook-profil, der kan bruges til 
kommunikation via allerede eksisterende 
Facebook-grupper i sognet, og en 
hjemmeside. 
domænet ”enstedlokalraad.dk” indkøbes, så 
snart vi har en Nem-Konto. 
Facebook-profil oprettes asap. 
 
Etableringen af en Tilflytter-folder er 
vedtaget, og bliver et af de første aktive 
tiltag, lokalrådet står for. 
 
Der udskrives en Logo-konkurrence, hvor 
borgerne opfordres til, enten at komme med 
forslag til, hvad et logo skal indeholde, 
og/eller selv at tegne et logo til lokalrådet. 
Det undersøges, om Christie’s vil sponsorere 
en Bruch for 2 som præmie. 
 

 
 
 
 
 
 
 
LD 
 
LD 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
IT 

 
 
 
 
 
 
 
14/01-2020 
 
24/12-2019 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
14/01-2020 

 
 
5 

 
Spørgeskema fra Det Fælles Udviklingsråd I 
Aabenraa Kommune 

 
Er ikke relevant for os, da alle legepladser i 
sognet er kommunale. 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
6 

 
Gennemgang af indsendte aktivitetsforslag 

 
Der tegner sig et billede i de indkomne 
forslag: 
Infrastruktur, f.eks. stisystemer, 
vejforbedringer 
Naturprojekter, f.eks. oprensning af 
dammen i Stubbæk, Tarzan-bane, skov-/vild- 
områder, fælles-køkkenhaver etc. 
 

Beslutning 
 

Der hentes input fra borgerforeninger i 
landsbyerne, så en samlet plan for sognet 
kan koordineres (se pkt. 7) 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
ALLE 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
7 

 
Foreningsoversigt i Ensted Sogn 

 
Hvis lokalrådet skal kunne fungere som 
kommunikationskanal til landsbyerne, skal 
der skabes en oversigt over 
borgerforeninger, idrætsforeninger, 
grundejerforeninger etc. 
 
Vi er dog ikke i stand til, altid at høre alle 
foreninger, hvorfor der bør udvælges 1 
borgerforening fra hver landsby, som 
repræsentant for landsbyen i lokalråds-regi. 
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Beslutning 
 

Foreningsoversigt oprettes (og kan evt. 
senere indgå i hjemmeside-projekt) 
1 forening pr. landsby udvælges som 
repræsentativ for landsbyen, og kontaktes 
for ønske om deltagelse i næste møde. 
 
Lokalrådet vil gerne deltage med 2 
bestyrelsesmedlemmer til landsbyens næste 
bestyrelsesmøde, og holde et oplæg om 
lokalrådets rolle, muligheder, og aktiviteter. 
Hvem der deltager i hvilke møder, aftales, 
når oversigten ligger klar. 
 
Der skal laves et fælles oplæg, så alle for 
nævnt de samme ting, på alle møderne. 

 
 
 

 
 
 
 
LD 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
14/01-2020 
 
 
 
 

 
 
8 

 
Mødeplan 1. Kvartal 2020 

 
Der bør holdes flere møder i 1. kvartal 2020, 
da der vil være mange praktiske gøremål 
ifm. Opstarten af lokalrådet. 
 

Beslutning 
 

Næste møde afholdes d. 14/01-2020 kl. 19-
21, hos Hans Vigen, Stubbæk Bygade 5 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
9 

 
Diverse 

 
Vi er blevet kontaktet af ”Nærboks”, med 
ønsket om, at opstille en Nærboks i 
Stubbæk. 
Det er vigtigt, at de lokale forretninger der i 
dag står for pakke-shops, får afgørende 
indflydelse på, om vi vil sige ja til et 
Nærboks-projekt. 
 

Beslutning 
 

Horze, og Blomsterbinderiet kontaktes.’ 
Alt efter deres holdning, går vi videre med 
projektet, eller forkaster det. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
LD 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
23/12-2019 

 


